
ПРОТОКОЛ № 2 
засідання педагогічної ради 

Лубенського лісотехнічного коледжу  
 

05.10.2020 р.                                                                                             м. Лубни 
 
Присутні:    42 особи 
Відсутні:   0  

 
ПОРЯДОК  ДЕННИЙ: 

1. Про підсумки прийому до Лубенського лісотехнічного коледжу у 2020 

році. 
(Сендзюк Р.В.) 

2. Про зарахування курсів підвищення кваліфікації педагогічними 

працівниками, які пройшли навчання протягом вересня 2020 року. 
(Корнієнко С.П., педпрацівники) 

 
 

1. СЛУХАЛИ: Сендзюка Р.В. – директора коледжу, голову приймальної 

комісії, з інформацією про підсумки  прийому до коледжу в 2020 році. 
Доповідач проінформував, що прийом до коледжу здійснювався згідно з 

Правилами прийому на навчання до Лубенського лісотехнічного коледжу для 

здобуття освітньо-професійного ступеня фахового молодшого бакалавра, 
розробленими Приймальною комісією відповідно до Умов прийому на навчання 

для здобуття освітньо-професійного ступеня фахового молодшого бакалавра, 
затверджений наказом Міністерства освіти і науки України. Абітурієнтам були 

створені всі належні умови для вступу. Цього року було сформоване регіональне 

замовлення, яке становило 85 осіб на 4 спеціальності. Завдяки індивідуальному 

підходу у профорієнтаційній роботі на вступ до коледжу подали заяви 193 

випускників, з яких було зараховано 151 студента: 88 студентів на денну форму 

навчання, 63 - заочну. Із загальної кількості зарахованих 66 студентів зараховано 

на контрактну форму навчання. Також зазначив, що якщо прийом студентів на 

стаціонар у 2019 році залишився на рівні 2018 року (по 97 осіб щорічно), а 2020 

року зменшився на 11 осіб, то за відповідний період кількість зарахованих на 

заочну форму навчання значно збільшилася тому, що тут вступила більше 

працівників лісової галузі, до яких посилилися вимоги щодо наявності 

відповідної освіти за фахом.  
Доповідач довів до відома, що сформовано 2 групи першого курсу на базі 9-

ти класів, та групу другого курсу із випускників, що здобули повну загальну 

середню освіту.  Зазначив, що контингент студентів формується переважно з 

випускників шкіл міста, району, області та частково населених пунктів сусідніх 

областей. Був проілюстрований географічний розподіл вступу до коледжу в 2020 
році в розрізі районів області, шкіл міста, проаналізована динаміка випуску та 

вступу на денне відділення.  



У той же час було наголошено на звуженні географії вступників. Доповідач 

зауважив, що через карантинні обмеження довелося вносити корективи у план 

профорієнтаційної роботи. Частина традиційних форм її проведення (Дні 

коледжу, зустріч з учнями шкіл і т.і.) була замінена на доведення інформації про 

коледж через SMS повідомлення, різні групи у соціальних мережах тощо. 
Доповідач наголосив, що Приймальна комісія працювала чітко та 

злагоджено, зауважень, претензій та апеляцій щодо роботи Приймальної, 
предметних екзаменаційних та фахових атестаційних комісій під час вступної 

кампанії не було.  
2. СЛУХАЛИ: Корнієнко С.П. – завідувача навчально-методичного 

кабінету, про розгляд клопотань Андреєвої І.М., Герасименка О.М., Дем’яненко 

О.І., Єремієвської Л.М., Замули О.М., Козачкової А.С., Ковальчука О.І., 
Кушніренко Т.В., Литвиненка О.М., Пелипань Я.М., Пономаренка С.І., Реви 

В.В., Сендзюк В.А., Чичул А.С., Якименка М.М. щодо визнання результатів 
підвищення кваліфікації.  

Відповідно до Закону України «Про фахову передвищу освіту» та Порядку 

підвищення кваліфікації педагогічних і науково-педагогічних працівників, 

затвердженого постановою Кабінету Міністрів від 21.08.2019 р. №800 

результати підвищення кваліфікації у суб’єктів підвищення кваліфікації, які 

мають ліцензію на підвищення кваліфікації або провадять освітню діяльність за 

акредитованою освітньою програмою, не потребують окремого визнання чи 

підтвердження. Результати підвищення кваліфікації інших суб’єктів підвищення 

кваліфікації визнаються рішенням педагогічної ради. 
Викладачі коледжу Андреєва І.М., Герасименко О.М., Дем’яненко О.І., 

Єремієвська Л.М., Замула О.М., Козачкова А.С., Ковальчук Ол-др Ів., 

Кушніренко Т.В., Литвиненко О.М., Пелипань Я.М., Пономаренко С.І., Рева 

В.В., Сендзюк В.А., Чичул А.С., Якименко М.М. пройшли підвищення 

кваліфікації, прийнявши участь у конференції  на тему «Віртуально про реальне» 
щодо формування здорового життя підлітків, скориставшись послугами МБФ 

«Альянс громадського здоров’я». Кожен з учасників отримав сертифікат від 

17.09.2020 р., який посвідчує тривалість навчання із вказаної теми  - 37 год. 
Також доповідач повідомила, що Єремієвська Л.М., викладач хімії та 

ґрунтознавства пройшла курс по темі «Заклади освіти в умовах пандемії» 
організатором якого є ГО «Дитячий фонд «Здоров’я через освіту». За підсумками 

навчання отримала сертифікат від 23.09.2020 р., який посвідчує тривалість 
навчання із вказаної теми – 6 год. 

ВИСТУПИЛИ: Єремієвська Л.М. – викладач хімії та ґрунтознавства, яка 

повідомила, що курс складався з трьох модулів: «Основне про епідемії», 

«Безпека в закладах освіти в умовах епідемії коронавірусу», «Залучення дітей і 

молоді до заходів безпеки». В результаті навчання отримала знання, які є 

необхідними в роботі педагога в сучасних умовах.  
Андреєва І.М., Герасименко О.М., Дем’яненко О.І., Замула О.М., 

Козачкова А.С., Ковальчук Ол-др Ів., Кушніренко Т.В., Литвиненко О.М., 

Пелипань Я.М., Пономаренко С.І., Рева В.В., Сендзюк В.А., Чичул А.С., 

Якименко М.М., викладачі загальноосвітніх та фахових дисциплін, кожен з яких 

ознайомив присутніх з результатами участі у конференції, організатором якої є 

Міжнародний благодійний фонд «Альянс громадського здоров’я». Зупинилися 



на темах, які розглядалися на конференції, а саме «Безпека підлітків у мережі 

інтернет», «Особливості роботи з підлітковими суїцидами»,  «Базові поняття про 

здоров’я», «Неповнолітні в установах та поза ними – відповідальність нас усіх», 

«Інноваційні інструменти роботи з дітьми в умовах пробації», «Вплив цифрових 

технологій на якість сну та здоров’я підлітків» та «Розлади харчової поведінки: 

класифікація, профілактика, терапія». Всі теми, які озвучувалися на конференції 

є важливими, сприяють глибшому розумінню причин виникнення тих чи інших 

проблемних ситуацій. Обґрунтовано довели, що набуті знання необхідні для 

подальшої успішної викладацької та виховної діяльності. 
Сендзюк Р.В., директор коледжу, який запропонував визнати результати 

підвищення кваліфікації Андреєвої І.М., Герасименка О.М., Дем’яненко О.І., 

Єремієвської Л.М., Замули О.М., Козачкової А.С., Ковальчука Ол-дра Ів., 

Кушніренко Т.В., Литвиненка О.М., Пелипань Я.М., Пономаренка С.І., Реви 

В.В., Сендзюк В.А., Чичул А.С., Якименка М.М.   як такі, що забезпечують 

професійний ріст і вдосконалення викладача.   
За визнання  результатів підвищення кваліфікації Андреєвої І.М. 

голосували: 
«за» - 41 особа, 
«проти» - 0, 
«утрималося» - 0, 
не голосували – 1 особа. 
За визнання  результатів підвищення кваліфікації Герасименка О.М. 

голосували: 
«за» - 41 особа, 
«проти» - 0, 
«утрималося» - 0, 
не голосували – 1 особа. 
За визнання  результатів підвищення кваліфікації Єремієвської Л.М. 

голосували: 
«за» - 41 особа, 
«проти» - 0, 
«утрималося» - 0, 
не голосували – 1 особа. 
За визнання  результатів підвищення кваліфікації Дем’яненко О.І. 

голосували: 
«за» - 41 особа, 
«проти» - 0, 
«утрималося» - 0,  
не голосували – 1 особа. 
За визнання  результатів підвищення кваліфікації Замули О.М. голосували: 
«за» - 41 особа, 
«проти» - 0, 
«утрималося» - 0, 
не голосували – 1 особа. 
За визнання  результатів підвищення кваліфікації Козачкової А.С. 

голосували: 
«за» - 41 особа, 



«проти» - 0, 
«утрималося» - 0,  
не голосували – 1 особа. 
За визнання  результатів підвищення кваліфікації Ковальчука Ол-дра Ів. 

голосували: 
«за» - 41 особа, 
«проти» - 0, 
«утрималося» - 0, 
не голосували – 1 особа. 
За визнання  результатів підвищення кваліфікації Кушніренко Т.В. 

голосували: 
«за» - 41 особа, 
«проти» - 0, 
«утрималося» - 0, 
не голосували – 1 особа. 
За визнання  результатів підвищення кваліфікації Литвиненка О.М. 

голосували: 
«за» - 41 особа, 
«проти» - 0, 
«утрималося» - 0,  
не голосували – 1 особа. 
За визнання  результатів підвищення кваліфікації Пелипань Я.М. 

голосували: 
«за» - 41 особа, 
«проти» - 0, 
«утрималося» - 0, 
не голосували – 1 особа. 
За визнання  результатів підвищення кваліфікації Пономаренка С.І. 

голосували: 
«за» - 41 особа, 
«проти» - 0, 
«утрималося» - 0, 
не голосували – 1 особа. 
За визнання  результатів підвищення кваліфікації Реви В.В. голосували: 
«за» - 41 особа, 
«проти» - 0, 
«утрималося» - 0, 
не голосували – 1 особа. 
За визнання  результатів підвищення кваліфікації Сендзюк В.А. голосували: 
«за» - 40 осіб, 
«проти» - 0, 
«утрималося» - 0, 
не голосували – 2 особи. 
За визнання  результатів підвищення кваліфікації Чичул А.С. голосували: 
«за» - 41 особа, 
«проти» - 0, 
«утрималося» - 0, 



не голосували – 1 особа. 
За визнання  результатів підвищення кваліфікації Якименка М.М. 

голосували: 
«за» - 41 особа, 
«проти» - 0, 
«утрималося» - 0, 
не голосували – 1 особа. 
 
 

 
 
 
 

 
 
  



РІШЕННЯ ПЕДРАДИ 

1. Інформації про підсумки прийому до Лубенського лісотехнічного коледжу 

у 2020 році взяти до відома. 
2. Секретареві Приймальної комісії Реві В.В. за підсумками роботи у 2020 

році підготувати Звіт про роботу Приймальної комісії Лубенського 

лісотехнічного коледжу та розглянути на черговій педраді (до 30.12.2020 р.) 
3. Визнати результати підвищення кваліфікації згідно отриманих 

сертифікатів таких педагогічних працівників коледжу: 
- Андреєвої І.М. в обсязі 37 год./1,2 кредиту ЄКТС; 
- Герасименка О.М. в обсязі 37 год./1,2 кредиту ЄКТС; 
- Дем’яненко О.І. в обсязі 37 год./1,2 кредиту ЄКТС; 
- Єремієвської Л.М. в обсязі 43 год./1,4 кредиту ЄКТС; 
- Замули О.М. в обсязі 37 год./1,2 кредиту ЄКТС; 
- Козачкової А.С. в обсязі 37 год./1,2 кредиту ЄКТС; 
- Ковальчука Ол-дра Ів. в обсязі 37 год./1,2 кредиту ЄКТС; 
- Кушніренко Т.В. в обсязі 37 год./1,2 кредиту ЄКТС; 
- Литвиненка О.М. в обсязі 37 год./1,2 кредиту ЄКТС; 
- Пелипань Я.М. в обсязі 37 год./1,2 кредиту ЄКТС; 
- Пономаренка С.І. в обсязі 37 год./1,2 кредиту ЄКТС; 
- Реви В.В. в обсязі 37 год./1,2 кредиту ЄКТС; 
- Сендзюк В.А.  в обсязі 37 год./1,2 кредиту ЄКТС; 
- Чичул А.С. в обсязі 37 год./1,2 кредиту ЄКТС; 
- Якименка М.М. в обсязі 37 год./1,2 кредиту ЄКТС; 

 

 

Голова педради      Р.В. Сендзюк 

 

Секретар        Г.В. Тихович 

 

 


